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Ahoj Všem   Napadlo mě 26.12.2011 se zas sejít a projedem se zřejmě centrem Prahy, program se
vymyslí a zakončení bude velkým opékáním buřtů na zatím tajném místě :-)  Akce je pro všechny včetně
dětí a baťůžků. Čas a místo srazu bude zveřejněno zde a to až den před akcí :-)  Vánoční výzdoba vítána
informace Fany1000 a Tytyty  Kdo pojede? Hlaste se  Uzavřeno 23.12.2011 v 22:22 uživatelem
Fany1000

otasek1 15.12.2011 21:10:59

jaaaaaaaaaa jedu
ledva 15.12.2011 21:16:36

Ahoj,  kluci myslim že nemá cenu dráždit hada bosou nohou.  Pokud je akce zakázaná,
tak by to tak mělo zůstat. Akce se rozpouští a bylo by dobrý se toho držet. My určitě
nějak postupovat budeme, a jakákoliv akce nám může jen ublížit.  Náhradní varianta
akce je již na obzoru.  Tím nemyslím akci Fanyho a TYTYho :-)
Fany1000 15.12.2011 21:21:53

my se jako kamaradi sejdem v praze projedem prahou a to hlavne prahou 1 a
pojedeme opekat buřty :-)
tytyty 15.12.2011 21:28:36

;-) domluvíme nějaké fajnové místo na opekani na soukromém pozemku na Pha1 ;-)
koncak 15.12.2011 21:45:07

take si myslim ze jelikos ledva a spol na sebe upozornil na uradech, tak jakekoli
pocinani bude na jejich bedra, znate to? kolka jako kolka a nikoho nezaima ze stim
nemaji nic spolecneho, uz kuli nim bych to neprovokoval.
tytyty 15.12.2011 22:02:21

koncak>take si myslim ze jelikos ledva a spol na sebe upozornil na uradech, tak
jakekoli pocinani bude na jejich bedra, znate to? kolka jako kolka a nikoho nezaima ze
stim nemaji nic spolecneho, uz kuli nim bych to neprovokoval.

 Co ty se poustis zde do diskuze, ty teď za Poslední tejden pises maximálně do
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gurmana :lol: :lol: :lol:
koncak 15.12.2011 22:06:14

tak snat se s ledvou kamaradis take, tak nevidim duvod mu delat zle. B-)
JARDAQUAD 16.12.2011 20:42:39

pojedeme asi sami ostatní se bojí až serou v sini
tytyty 16.12.2011 22:33:32

Akce asi nebude :-DD
Bahňák 16.12.2011 22:39:05

já nejedu pražáku mám plný zuby :[ :[ :[
tytyty 16.12.2011 22:47:04

Bahňák>já nejedu pražáku mám plný zuby :[ :[ :[

  Já taky :lol: :-$ :lol:   Proto tam nelez, mohl by jsi zabloudit ;-)
Gargamel 16.12.2011 22:49:29

nejedu nesnáším prahu :lol: :lol:
Bahňák 16.12.2011 22:50:24

tytyty> zabloudit né ale někoho prějed :lol: :lol:
hesin1 16.12.2011 22:52:37

Praha-kde to je? +o( +o( +o(
Bahňák 16.12.2011 22:53:40

hesin1> to je taková ves a ještě větší díra po granátu než bydlíš ty :lol: :lol: :lol:
hesin1 16.12.2011 22:56:36

A proč se nemůže jezdit v díře? :o :o :o
tytyty 16.12.2011 22:56:36

QTL - Co zejtra? Jedete?
Gargamel 16.12.2011 22:58:03

tytyty> já ne :[
Bahňák 16.12.2011 22:58:06

tytyty> zkus hádat trochu ti napovím :-DD
Néééééééééééééééééééééééééééééééééééééééééé
tytyty 16.12.2011 23:06:27

:[ hmm asi Škoda, ne?
Gargamel 16.12.2011 23:09:05

tytyty> stejně by jsi to nedal až do konce :lol: :lol: max tak 500 m od pumpy :lol: :lol:
Bahňák 16.12.2011 23:14:02

Gargamel> dobře ty :lol: :lol: :lol:
tytyty 16.12.2011 23:20:20
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ME vždycky dostane to Vase ježdění po silnici :lol: :lol:   Když jedem rovnou do terénu
tak je to ok :lol: :lol:
Gargamel 16.12.2011 23:32:11

tytyty> a dojel jsi někdy vubec do toho terénu :lol: :lol:
otas007dinli 16.12.2011 23:55:17

Ledva je můj kámoš.ale žádat o povolení byla chyba.Ten kdo Ti ho vystaví na sebe v
podstatě bere zodpovědnost.A kdyby se něco stalo tak by v tom visel.Proč by to tedy
někdo dělal.Tak to prostě nepovolí.Jinak ono je někde ve vyhlášce,že nemůže ject víc
vozidel za sebou v řadě nebo něco podobného.Já bych udělal 2 skupiny a normálně
bych vyrazil.Nevidím jedinný důvod proč ne.Nikdo my přece nebude zakazovat vánoční
projíždku s kamarádama na čtyrkolce.A když se změní trasa jedná se přece o ůplně
jinou akci a když nechci nic od nich tak co by mohli chtít ode mně.Otas
ACHONZA 17.12.2011 09:17:00

otas007dinli> přesně tak. (y)
Toman - Jeep 17.12.2011 09:19:06

(y) otas007dinli> (y) plne stebou souhlasim.. ;-) Jenze se akce konat nebude protoze
se vsichni boji :-DD
tytyty 17.12.2011 10:32:27

Gargamel>tytyty> a dojel jsi někdy vubec do toho terénu :lol: :lol:

  Zatím ne, ale AZ se mi to jednou povede tak to bude super :-DD  A nebudu muset o
tom jenom psat :lol: :-$ :lol:
Kyklop.p 17.12.2011 18:31:28

tytyty> ten termín bych zachoval a změnil lokalitu , co jet jen kolem komína , děti,
baťužky a tak?????
kokoi 17.12.2011 18:56:35

otas007dinli>Ledva je můj kámoš.ale žádat o povolení byla chyba.Ten kdo Ti ho
vystaví na sebe v podstatě bere zodpovědnost.A kdyby se něco stalo tak by v tom
visel.Proč by to tedy někdo dělal.Tak to prostě nepovolí.Jinak ono je někde ve
vyhlášce,že nemůže ject víc vozidel za sebou v řadě nebo něco podobného.Já bych
udělal 2 skupiny a normálně bych vyrazil.Nevidím jedinný důvod proč ne.Nikdo my
přece nebude zakazovat vánoční projíždku s kamarádama na čtyrkolce.A když se změní
trasa jedná se přece o ůplně jinou akci a když nechci nic od nich tak co by mohli chtít
ode mně.Otas

  Tohle byla typická ukázka přísloví: Kdo se moc ptá - moc se doví :-)
mart4s 17.12.2011 19:16:34

otas007dinli> :lol: :lol: Jiřík má smůlu, pojede jako batůžek, a může mu každý znalec z
odboru dopravy vykouřit +o(
mart4s 17.12.2011 19:20:29
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otas007dinli>Ledva je můj kámoš.ale žádat o povolení byla chyba.Ten kdo Ti ho
vystaví na sebe v podstatě bere zodpovědnost.A kdyby se něco stalo tak by v tom
visel.Proč by to tedy někdo dělal.Tak to prostě nepovolí.Jinak ono je někde ve
vyhlášce,že nemůže ject víc vozidel za sebou v řadě nebo něco podobného.Já bych
udělal 2 skupiny a normálně bych vyrazil.Nevidím jedinný důvod proč ne.Nikdo my
přece nebude zakazovat vánoční projíždku s kamarádama na čtyrkolce.A když se změní
trasa jedná se přece o ůplně jinou akci a když nechci nic od nich tak co by mohli chtít
ode mně.Otas

  Nebo něco takového :-) zákon mluví jasně přece. Podle toho paragrafu není zmínka o
koloně.
Hans-quad 17.12.2011 19:45:43

mart4s>otas007dinli> :lol: :lol: Jiřík má smůlu, pojede jako batůžek, a může mu každý
znalec z odboru dopravy vykouřit +o(

   :lol: :lol: jsem zvědavej jestli se Jiřík nechá ....... :lol: :lol: :lol: :lol:
mart4s 17.12.2011 19:47:14

 http://www.pravnipre...2025/%286%29/C%29/3.  Jsem v práci, nemám moc času.
Kdo má čas ať si laskavě přečte znění tohoto zákona podle kterého rádoby se jízda
zakazuje. !!!!!!!!Nebetyčné slinty!!!!!!!! Ten pan v.z. Ing. Miroslav Rajchart se chová
jako kdyby mu tato lokalita patřila. A tak se ptám, kdo to je za vlastníka Magistrát
hlavního města Prahy. Chtěl bych vidět tu jejich kupní smlouvu :-D :-D  Ještě k té
"koloně" nezdá se Vám někdy, že auta jezdí v koloně po celé Praze?? :-)
mart4s 17.12.2011 19:48:50

Hans-quad>mart4s>otas007dinli> :lol: :lol: Jiřík má smůlu, pojede jako batůžek, a
může mu každý znalec z odboru dopravy vykouřit +o(   :lol: :lol: jsem zvědavej jestli
se Jiřík nechá ....... :lol: :lol: :lol: :lol:

   No tak třeba se najde na odboru znalkyně :-$ :-$
petr.marena 18.12.2011 12:21:28

my taky pojedem jestli se pojede :-DD :-DD
Toman - Jeep 18.12.2011 12:21:59

Vy to vse moc resite :-DD Napiste datum cas a misto a sejdeme se tam, jako obcane
CR. a to ze pojede vic kolek za sebou nebo vedle sebe stim nemohou nic udelat. Presne
jak pise Mart4s cela praha je vecne za*rana autama ktery se tahnou v kolonach a ty
profici z magistratu stim tez nic nedelaji (n) A pokud vim muze jet i ledva a spol.. Oni
zverejnili ze se sraz nekona tim padem to zrusili ale oni sami se jen-tak mohou jet
projet ne??.. :-)
petr.marena 18.12.2011 12:43:32

Toman - Jeep>Vy to vse moc resite :-DD Napiste datum cas a misto a sejdeme se tam,
jako obcane CR. a to ze pojede vic kolek za sebou nebo vedle sebe stim nemohou nic
udelat. Presne jak pise Mart4s cela praha je vecne za*rana autama ktery se tahnou v

Stránka 4/13
31.12.2011 01:26:19

Motorkáři.cz

http://www.pravnipredpisy.cz/predpisy/ZAKONY/1997/013997/Sb_013997_------_.php#%C4%8C%C3%81ST%20P%C3%81T%C3%81/////%C2%A7%2025/%286%29/C%29/3.


QTP Vás zve 26.12. na Vánoční Pražskou opečbuřtovou akci
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4236&fid=14

kolonach a ty profici z magistratu stim tez nic nedelaji (n) A pokud vim muze jet i ledva
a spol.. Oni zverejnili ze se sraz nekona tim padem to zrusili ale oni sami se jen-tak
mohou jet projet ne??.. :-)

 presne tak ten kluk ma PRAVDU (y) :-DD
NeedToSpeed 18.12.2011 13:31:31

No kolka je normální vozidlo jako auto který může na silnici... není třeba žádné
povolení k její jízdě. Akorát se holt nemůže čekat že policajt zastaví křižovatku a
všichni projedou na červenou. Jediné co ten dopis znamenal bylo "jeďte ale budete
muset dodržovat předpisy" ;-) A že se jim nelíbí že kolka dělá hluk? No tak to si můžou
strčit hlavu do hajzlu a spláchnout aby to neslyšeli až pojedete kolem :lol:
ACHONZA 18.12.2011 13:38:55

Tak kdy a kde? 26.12 se blíží.
Toman - Jeep 18.12.2011 15:30:19

Presne tak napiste prosim v kolik hodin a misto kde se sejdeme spousta znas si musi
uz dopredu naplanovat volno a take nake pripravy (y)
Fany1000 18.12.2011 17:03:14

tak termin proberu premyslim jeste spise o nedeli 25? odpoledne tedy spis navecer?
Cammouflage 18.12.2011 17:49:23

Fany1000> Za me by to teda bylo lepsi nez 26, to by se mi sance na ucast naramne
zvysila :-) Tak uvidime jak ostatnim.
Toman - Jeep 18.12.2011 17:57:51

Fany1000> me je to jedno :-DD
petr.marena 18.12.2011 20:43:03

25 nebo 26.12 je to jedno my se prizpusobime :-DD B-)
otas007dinli 19.12.2011 01:07:27

Já bych to nechal jak to bylo 26.12.ve 14.00 Bráník.Vidí někdo důvod proč
ne,ne,ne.otas
Cammouflage 19.12.2011 11:10:33

otas007dinli> Ahoj, teda já do toho mám úplně nejmíň co kecat, pač ani nevim jestli to
zvládnu a pojedu, ale jenom takový malý zamyšlení. Když se dá "někde" sraz a vyrazí
se tak je to myslim na pohodu, je to úplně jiná akce a policajti nás asi těžko budou
někde nahánět. I když na nějaký zastavení může dojít, na velký zdržování bych to
neviděl (už z povahy toho, že by velkou kontrolou blokovali komunikaci). Ale sejít se na
původnim místě v původní den a hodinu . . . nebylo to pro ně až moc lehký??? Budou
tam kontrolovat jestli nám to bliká a start se to zdrží o dvě hodiny a pár pokut
(minimálně mluvim za sebe :-). Navíc ať chceš nebo ne, tim ukazuješ na spojení s
ohlášenou akcí. A když si můžeme říct že "de jure" je to jedno, "de facto" je jasný že to
vyvolá zájem a případný další dopisování si s občanskym sdruženim který žádalo. Tak
mi tak trochu přijde zbytečný dělat Jirkovi a ostatním další pakárnu. Nechci tady
rozpoutat novej flame, jen dávám k zamyšlení. Jinak akci držim palce.
Toman - Jeep 19.12.2011 16:04:47
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Cammouflage> (y) (y) stim souhlasim mas pravdu ;-)
petr.marena 19.12.2011 18:02:33

Cammouflage>otas007dinli> Ahoj, teda já do toho mám úplně nejmíň co kecat, pač ani
nevim jestli to zvládnu a pojedu, ale jenom takový malý zamyšlení. Když se dá "někde"
sraz a vyrazí se tak je to myslim na pohodu, je to úplně jiná akce a policajti nás asi
těžko budou někde nahánět. I když na nějaký zastavení může dojít, na velký zdržování
bych to neviděl (už z povahy toho, že by velkou kontrolou blokovali komunikaci). Ale
sejít se na původnim místě v původní den a hodinu . . . nebylo to pro ně až moc
lehký??? Budou tam kontrolovat jestli nám to bliká a start se to zdrží o dvě hodiny a
pár pokut (minimálně mluvim za sebe :-). Navíc ať chceš nebo ne, tim ukazuješ na
spojení s ohlášenou akcí. A když si můžeme říct že "de jure" je to jedno, "de facto" je
jasný že to vyvolá zájem a případný další dopisování si s občanskym sdruženim který
žádalo. Tak mi tak trochu přijde zbytečný dělat Jirkovi a ostatním další pakárnu. Nechci
tady rozpoutat novej flame, jen dávám k zamyšlení. Jinak akci držim palce.

  (y) (y) take stimto nazorem souhlasim je to k zamysleni B-) :-DD
otas007dinli 19.12.2011 21:26:12

Pravda.Taky mne to napadlo.A nejenom z těch důvodů které zmiňujete.Pakárnu ani
škodit nechci.Napadlo mně to ještě z jednoho důvodu.Posunul bych akci někam
dřív.Protože v poslední volný den se přece jenom bude pár lidí vracet do prahy.Navíc je
brzy tma a myslím,že by to nějaké bezpečnosti nepřispělo.Viděl bych to tak na
11.00.To by splňovalo obě podmínky.Za prvé by to nekolidovalo za druhé by bylo na
silnicích méně aut.Další návrch je,že bysme projíždku po Praze zkrátili a jeli někam
ven.Znám docela dobrou trasu v blízkosti Radotína.Takže bych viděl sraz odjezd na
krátkou projíždku Prahy potom ven kolečko a při zpáteční cestě třeba ještě jednou
Prahu zase někudy jinudy.Co vy na to.Já tam v těch 11.00 budu kdo přijede může
jet.Na místě dohodneme trasu a pojedeme.Zdarec.
tytyty 19.12.2011 22:52:36

otas007dinli>Pravda.Taky mne to napadlo.A nejenom z těch důvodů které
zmiňujete.Pakárnu ani škodit nechci.Napadlo mně to ještě z jednoho důvodu.Posunul
bych akci někam dřív.Protože v poslední volný den se přece jenom bude pár lidí vracet
do prahy.Navíc je brzy tma a myslím,že by to nějaké bezpečnosti nepřispělo.Viděl bych
to tak na 11.00.To by splňovalo obě podmínky.Za prvé by to nekolidovalo za druhé by
bylo na silnicích méně aut.Další návrch je,že bysme projíždku po Praze zkrátili a jeli
někam ven.Znám docela dobrou trasu v blízkosti Radotína.Takže bych viděl sraz odjezd
na krátkou projíždku Prahy potom ven kolečko a při zpáteční cestě třeba ještě jednou
Prahu zase někudy jinudy.Co vy na to.Já tam v těch 11.00 budu kdo přijede může
jet.Na místě dohodneme trasu a pojedeme.Zdarec.

  Odpoledne to melo smysl ohledně vyzdobeni svetelky, dopoledne to je onicem :-(
mart4s 20.12.2011 14:18:46

Cammouflage>otas007dinli> Ahoj, teda já do toho mám úplně nejmíň co kecat, pač ani
nevim jestli to zvládnu a pojedu, ale jenom takový malý zamyšlení. Když se dá "někde"
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sraz a vyrazí se tak je to myslim na pohodu, je to úplně jiná akce a policajti nás asi
těžko budou někde nahánět. I když na nějaký zastavení může dojít, na velký zdržování
bych to neviděl (už z povahy toho, že by velkou kontrolou blokovali komunikaci). Ale
sejít se na původnim místě v původní den a hodinu . . . nebylo to pro ně až moc
lehký??? Budou tam kontrolovat jestli nám to bliká a start se to zdrží o dvě hodiny a
pár pokut (minimálně mluvim za sebe :-). Navíc ať chceš nebo ne, tim ukazuješ na
spojení s ohlášenou akcí. A když si můžeme říct že "de jure" je to jedno, "de facto" je
jasný že to vyvolá zájem a případný další dopisování si s občanskym sdruženim který
žádalo. Tak mi tak trochu přijde zbytečný dělat Jirkovi a ostatním další pakárnu. Nechci
tady rozpoutat novej flame, jen dávám k zamyšlení. Jinak akci držim palce.

  Ale já si myslím, že to múže být Jirkovi zadku. Nejsme jeho dětí a jsme snad
svéprávní :-D .
ziky16 20.12.2011 14:39:59

Jsem pro neděli 25 (y) (y)
Dan_Houbak 22.12.2011 09:17:56

petr.marena>Cammouflage>otas007dinli> Ahoj, teda já do toho mám úplně nejmíň co
kecat, pač ani nevim jestli to zvládnu a pojedu, ale jenom takový malý zamyšlení. Když
se dá "někde" sraz a vyrazí se tak je to myslim na pohodu, je to úplně jiná akce a
policajti nás asi těžko budou někde nahánět. I když na nějaký zastavení může dojít, na
velký zdržování bych to neviděl (už z povahy toho, že by velkou kontrolou blokovali
komunikaci). Ale sejít se na původnim místě v původní den a hodinu . . . nebylo to pro
ně až moc lehký??? Budou tam kontrolovat jestli nám to bliká a start se to zdrží o dvě
hodiny a pár pokut (minimálně mluvim za sebe :-). Navíc ať chceš nebo ne, tim
ukazuješ na spojení s ohlášenou akcí. A když si můžeme říct že "de jure" je to jedno,
"de facto" je jasný že to vyvolá zájem a případný další dopisování si s občanskym
sdruženim který žádalo. Tak mi tak trochu přijde zbytečný dělat Jirkovi a ostatním další
pakárnu. Nechci tady rozpoutat novej flame, jen dávám k zamyšlení. Jinak akci držim
palce.  (y) (y) take stimto nazorem souhlasim je to k zamysleni B-) :-DD

  Naprosty souhlas, nicmene s P1 se domluvit da, ale je potreba vedet kde
zaklepat,protoze ted zkousime doladit jeden zavod v Trialu na P1, hoooodne
papirovani, ale da se, nicmene vzhledem ke zmene ve vedeni magistratu je vysledek
nejisty , bohuzel, ale kdo nic nedela , nic nezkazi.......  Bohuzel spojovat si to budou,
uz i ja jsem to dostal naservirovane, jestli o tom vim atd. a kazda akce o kterou
budeme zadat bude spojovana s porusenim zakazu - a souhlasim s tim, ze to byla
chyba hlasit, protoze to je zbytecna aktivita, ktera nema vubec vliv na dopravu v Praze
....
Richard.cz 22.12.2011 10:27:05

Tak jestli se jede, jedu taky. Jen dejte vědět kdy a kde!!!
Zrzoun 22.12.2011 10:38:13

Cammouflage>otas007dinli> Ahoj, teda já do toho mám úplně nejmíň co kecat, pač ani
nevim jestli to zvládnu a pojedu, ale jenom takový malý zamyšlení. Když se dá "někde"
sraz a vyrazí se tak je to myslim na pohodu, je to úplně jiná akce a policajti nás asi
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těžko budou někde nahánět. I když na nějaký zastavení může dojít, na velký zdržování
bych to neviděl (už z povahy toho, že by velkou kontrolou blokovali komunikaci). Ale
sejít se na původnim místě v původní den a hodinu . . . nebylo to pro ně až moc
lehký??? Budou tam kontrolovat jestli nám to bliká a start se to zdrží o dvě hodiny a
pár pokut (minimálně mluvim za sebe :-). Navíc ať chceš nebo ne, tim ukazuješ na
spojení s ohlášenou akcí. A když si můžeme říct že "de jure" je to jedno, "de facto" je
jasný že to vyvolá zájem a případný další dopisování si s občanskym sdruženim který
žádalo. Tak mi tak trochu přijde zbytečný dělat Jirkovi a ostatním další pakárnu. Nechci
tady rozpoutat novej flame, jen dávám k zamyšlení. Jinak akci držim palce.

  Také se přikláním k tomuto názoru, navíc jsou místa co všichni dobře známe a dá se
tam přiject z více směrů, třeba tam co vždycky řadíme kolky do dlouhatánský řady
kvůli focení.  Prahu 1 lze taky vynechat, neboť šlo stejně jenom o průjezd kolem
Ludmily. A hlavně kromě potvrzení účasti, případně seznamu lidí co pojedou bych tu víc
nezveřejňoval. Místo a čas bych zadal každému přihlášenému do SZ (určitě by to mělo
být v jiný den a čas a jiné místo než původní).  Jinak Fany1000 :-DD :-DD  Já nejedu,
mám od včerejška pazouru v sádře, ovšem přijdu Vás alespoň na start podpořit.
Richard.cz 22.12.2011 10:54:15

Zrzoun> jo, určitě bude lepší poslat do SZ... A taky radši bez světýlek a cingrlátek...
ledva 22.12.2011 10:58:28

Dan_Houbak>petr.marena>Cammouflage>otas007dinli> Ahoj, teda já do toho mám
úplně nejmíň co kecat, pač ani nevim jestli to zvládnu a pojedu, ale jenom takový malý
zamyšlení. Když se dá "někde" sraz a vyrazí se tak je to myslim na pohodu, je to úplně
jiná akce a policajti nás asi těžko budou někde nahánět. I když na nějaký zastavení
může dojít, na velký zdržování bych to neviděl (už z povahy toho, že by velkou
kontrolou blokovali komunikaci). Ale sejít se naz původnim místě v původní den a
hodinu . . . nebylo to pro ně až moc lehký??? Budou tam kontrolovat jestli nám to bliká
a start se to zdrží o dvě hodiny a pár pokut (minimálně mluvim za sebe :-). Navíc ať
chceš nebo ne, tim ukazuješ na spojení s ohlášenou akcí. A když si můžeme říct že "de
jure" je to jedno, "de facto" je jasný že to vyvolá zájem a případný další dopisování si s
občanskym sdruženim který žádalo. Tak mi tak trochu přijde zbytečný dělat Jirkovi a
ostatním další pakárnu. Nechci tady rozpoutat novej flame, jen dávám k zamyšlení.
Jinak akci držim palce.  (y) (y) take stimto nazorem souhlasim je to k zamysleni B-)
:-DD  Naprosty souhlas, nicmene s P1 se domluvit da, ale je potreba vedet kde
zaklepat,protoze ted zkousime doladit jeden zavod v Trialu na P1, hoooodne
papirovani, ale da se, nicmene vzhledem ke zmene ve vedeni magistratu je vysledek
nejisty , bohuzel, ale kdo nic nedela , nic nezkazi.......  Bohuzel spojovat si to budou,
uz i ja jsem to dostal naservirovane, jestli o tom vim atd. a kazda akce o kterou
budeme zadat bude spojovana s porusenim zakazu - a souhlasim s tim, ze to byla
chyba hlasit, protoze to je zbytecna aktivita, ktera nema vubec vliv na dopravu v Praze
....

  Ahoj Dane, nevim kolikrát jsi byl snáma na nějaké naší akci v Praze, nebo kolik akcí
jsi měl ty sám aspoň odvaceti kolkách v ulicích. Nevim kde jsi přišel na myšlenku
napsat takovouhle hloupost : protoze to je zbytecna aktivita, ktera nema vubec vliv na
dopravu v Praze .... Věř že takováhla akce na dopravu vliv má, a to dost velkej. Psal
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jsem ti dvacet kusů, už to je znatelná komplikace. Naposlední akci jelo 73 čtyřkolek.
Vím o čem zde píšu, taky vim proč jsem o povolení žádal. Třeba TYTYTY ti sám může
potvrddit, že to neni nic jednoduchého. Ať bylo domluveno několik lidí ohledně
zajišťování pohodového projetí, vždy se hodil někdo kdo nám pomohl. Proto zmiňuju
TYTYTYho, ten /nám pomáhal snad na každé akci s průjezdem, krom dalších  Mohlo by
Vás zajímat: http://www.quadmania...ft=4019&fid=14&pgr=4 příspěvek číslo 1039
ledva 22.12.2011 11:00:54

.
tytyty 22.12.2011 11:15:32

ledva>Dan_Houbak>petr.marena>Cammouflage>otas007dinli> Ahoj, teda já do toho
mám úplně nejmíň co kecat, pač ani nevim jestli to zvládnu a pojedu, ale jenom takový
malý zamyšlení. Když se dá "někde" sraz a vyrazí se tak je to myslim na pohodu, je to
úplně jiná akce a policajti nás asi těžko budou někde nahánět. I když na nějaký
zastavení může dojít, na velký zdržování bych to neviděl (už z povahy toho, že by
velkou kontrolou blokovali komunikaci). Ale sejít se na původnim místě v původní den a
hodinu . . . nebylo to pro ně až moc lehký??? Budou tam kontrolovat jestli nám to bliká
a start se to zdrží o dvě hodiny a pár pokut (minimálně mluvim za sebe :-). Navíc ať
chceš nebo ne, tim ukazuješ na spojení s ohlášenou akcí. A když si můžeme říct že "de
jure" je to jedno, "de facto" je jasný že to vyvolá zájem a případný další dopisování si s
občanskym sdruženim který žádalo. Tak mi tak trochu přijde zbytečný dělat Jirkovi a
ostatním další pakárnu. Nechci tady rozpoutat novej flame, jen dávám k zamyšlení.
Jinak akci držim palce.  (y) (y) take stimto nazorem souhlasim je to k zamysleni B-)
:-DD  Naprosty souhlas, nicmene s P1 se domluvit da, ale je potreba vedet kde
zaklepat,protoze ted zkousime doladit jeden zavod v Trialu na P1, hoooodne
papirovani, ale da se, nicmene vzhledem ke zmene ve vedeni magistratu je vysledek
nejisty , bohuzel, ale kdo nic nedela , nic nezkazi.......  Bohuzel spojovat si to budou,
uz i ja jsem to dostal naservirovane, jestli o tom vim atd. a kazda akce o kterou
budeme zadat bude spojovana s porusenim zakazu - a souhlasim s tim, ze to byla
chyba hlasit, protoze to je zbytecna aktivita, ktera nema vubec vliv na dopravu v Praze
....  Ahoj Dane, nevim kolikrát jsi byl snáma na nějaké naší akci v Praze, nebo kolik
akcí jsi měl ty sám aspoň odvaceti kolkách v ulicích. Nevim kde jsi přišel na myšlenku
napsat takovouhle hloupost : protoze to je zbytecna aktivita, ktera nema vubec vliv na
dopravu v Praze .... Věř že takováhla akce na dopravu vliv má, a to dost velkej. Psal
jsem ti dvacet kusů, už to je znatelná komplikace. Naposlední akci jelo 73 čtyřkolek.
Vím o čem zde píšu, taky vim proč jsem o povolení žádal. Třeba TYTYTY ti sám může
potvrddit, že to neni nic jednoduchého. Ať bylo domluveno několik lidí ohledně
zajišťování pohodového projetí, vždy se hodil někdo kdo nám pomohl. Proto zmiňuju
TYTYTYho, ten /nám pomáhal snad na každé akci s průjezdem, krom dalších....  Držím
palec s plánovanou akcí, Jirka.  Mohlo by Vás zajímat:
http://www.quadmania...ft=4019&fid=14&pgr=4 příspěvek číslo 1039

 Má pravdu ten klučina :-) ;-)   Samotnej průjezd je docela pakarna. Já jsem se chtěl
zucasnit hlavně kuli dceři a Te atmosféře, blikající a svítící kolky, nastrojene kolky a
lidičky a podobně :-)  To se letos asi nepovede :-(
Dan_Houbak 22.12.2011 11:24:35

ledva> chlapi ja Vam verim, ze vite, ze to neni nic jednoducheho a verim Vam. Nechci
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tady rozpoutavat nejake rozbroje, ale uz samotna zadost asi byla spatne napsana ,
sorry, ale je to tak, nicmene nevidel jsem ji, tak nehodnotim ..... Oduvodneni je jasne
a ze strany 4kolkaru provokujici - Spanila jizda ?? rekne si urednik, co z toho Praha ma
?? atd atd atd atd. Navic ted v situaci po zmene na magistratu by urednik mohl dostat
za usi, pokud to nema tzv. vyssi cil - uz chapete ??  S uredniky mam sve zkusenosti a
dnes to je hlavne o prinosu ci jiste reciprocite.  Jirko, poradas skvele akce na ktere je u
jiste skupiny kolkaru vyborny ohlas a za to diky, ale dnes uz se musi myslet trosku
jinak, tedy co se tyce akci a urednicke byrokracie .....   a hloupost jsem urcite nenapsal
!! :-DD  Na nasi spolecne schuzce jsme si vzajemne nabidli pomoc na nasich akcich,tak
je priste potreba to vyuzit :) :) :)
Richard.cz 22.12.2011 11:26:27

tytyty>ledva>Dan_Houbak>petr.marena>Cammouflage>otas007dinli> Samotnej
průjezd je docela pakarna. Já jsem se chtěl zucasnit hlavně kuli dceři a Te atmosféře,
blikající a svítící kolky, nastrojene kolky a lidičky a podobně To se letos asi nepovede

Na tu atmosféru jsem se těšil celej rok, už proto že vloni mi to nevyšlo a válel jsem se
s antibiotikama v peřinách... Takže světýlka a kostým, co jsem nepoužil loni nepoužiju
ani letos... Jo, průjezd je náročnej, občas se snažím na křižovatkách pomoct s
průjezdem taky, protože 3 organizátoři jsou skoro málo i na 20 kolek, natož na 50-70.
Nicméně za mne: projížďka ANO, třeba i v nějaký míň frekventovaný lokalitě, radši bez
světýlek, ale hlavně pro radost!
Richard.cz 22.12.2011 12:00:18

Dan_Houbak> Ne, hloupost jsi určitě nenapsal. Nicméně úředníci si to určitě spojovat
BUDOU, tak jde spíš o to udělat to tak, aby to co nejmíň "vadilo", a neuzavřela se tím
cesta k nějakým jiným domluvám na racionálnější bázi. Jak sám píšeš - reciprocita a
tak vůbec... A navíc, pokud by došlo k nějakým problémům při "schválené" akci, tak by
logicky přišla na přetřes otázka kdo to schválil... A kdo si to na úřadech vezme na své
osobní triko...?  Připomíná mi to situaci z jednoho mého dřívějšího zaměstnání, kdy
firma chtěla povolit určitý typ činnosti, kterou provozovala a bez níž ve skutečnosti
nemohla pořádně fungovat. Jenže v zákoně (a v metodickém pokynu jsme nějak
nenacházeli cestu jak to nechat povolit. Takže jsme s úředníky zapředli nezávaznou
diskusi se závěrem, že naši situaci chápou a rozumějí tomu, že to takhle provozovat
potřebujeme, jenže povolit to nejde. Takže povolit to nemůžou, nicméně hlavně ať o to
nežádáme, protože kdybychom požádali, tak by nemohli říct že o tom nevědí, a museli
by konat, tj. museli by to zakázat.  Ponaučení: pokud se vybírá mezi variantami "dělat
něco bez povolení" nebo "dělat něco zakázaného", je určitě menší zlo ta první
možnost...
Dan_Houbak 22.12.2011 12:51:05

Richard.cz> jo prave , jak jsem psal, uz mi psali, jestli o tom vim, a jestli to ma neco
spolecneho s nasi planovanou letni akci na P1 ... jen se bojim , aby to neudelalo vice
skody nez uzitku .... protoze takovy 4kolkovy Trial v centru :-) hmmmmm to by bylo
:-DD
Richard.cz 22.12.2011 13:46:17

Dan_Houbak>Richard.cz> ...takovy 4kolkovy Trial v centru :-) hmmmmm to by bylo
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:-DD

to bych se určitě přijel aspoň PODÍVAT! Anebo takový brodění vltavou pod karlákem
atd... Ale zpět k tématu: jsem PRO vyjížďku, je mi jedno jestli 25. nebo 26., klidně i v
nějakých míň frekventovaných místech...
Drtikol 22.12.2011 15:29:09

1) Na tu atmosféru se těšili všichni co jezdí pravidelně i pořadatelé kteří přípravě této
dali daleko větší práci než těm předchozím. Vtipné si tu přečíst kritiku od někoho kdo
na akci ani jednou nebyl a ani neví co to obnáší ( například jak nás na velikonoční
vyváděla policie s tím že nám napálí všem pokuty atd atd.. ) .   Teď si tu taháte trička
jak a kdo měl co udělat aneb po bitvě je každý generál. To je víceméně zbytečný
ničemu to neprospěje ( kromě jednoho jedince který sleduje zcela jasné cíle ). I v
quadclubu se debatovalo zda akci ohlašovat atd. atd. nakonec se rozhodlo, že ano že to
učiníme legálně a to ne přes nějakou obálkovou metodu či známé ale prostě legálně.
Nepovedlo se je to zklamání i poučení do budoucna. Předvádět tady nějaký "dance in
the shit" netřeba.  2) "DanHoubák" "Jirko, poradas skvele akce na ktere je u jiste
skupiny kolkaru vyborny ohlas a za to diky, ale dnes uz se musi myslet trosku jinak,
tedy co se tyce akci a urednicke byrokracie ....."  hezky si hřeješ polívčičku moc pěkně
:lol: Jsem tě nakonec odhadnul zcela přesně :lol: Navrch Huj vespod Fuj (n)   3)
Richarde doufám že tě uvidím na sněhánkách či novoroční ? Už jsme dlouho nepokecali
u pivsóna :D Jinak hezký svátky ti přeju :-DD   4) Camouflage tebe jsem viděl
naposledy na slapech a pak jednou v Neveklově :) že se neukážeš na nějaký akci
www.quadclub.cz/forum ? třeba sněhánky ?
Dan_Houbak 22.12.2011 15:41:51

Drtikol> prihrivat polivcicku :-D no to opravdu nemam zapotrebi ...u nas se zase na
takove odpovedi pise : Komu neni z hury dano v apatyce nekoupi :-DD a zde to plati
obzvlast.  Na nasem sezeni jsem nabizel pomoc s urednikama - a nic - a jak to dopadlo
- zakazano :) takze priste poprosim mit trosku vice informaci, nez hned nekoho urazet.
  Rozhodne to neni o rektalnim horolezectvi, ale o spravne napsane zadosti.  Je bohuzel
pravda, ze po bitve kazdy kral a je skoda teto akce.  "Jirko, poradas skvele akce na
ktere je u jiste skupiny kolkaru vyborny ohlas a za to diky, ale dnes uz se musi myslet
trosku jinak, tedy co se tyce akci a urednicke byrokracie ....."  co ti vadi na teto vete
nevim - to ze urcita skupina kolkaru ma rada Ledvovi silnicni vyjizdky ? Nebo ze za
kolkare diky ? jde tady o kolky nebo o tve ego ?  nebo, ze se musi myslet trosku jinak,
tedy co se tyce akci a urednicke byrokracie ?? Ano musi a vim, ze to Jirka asi vi nejlepe
z nas ...
Drtikol 22.12.2011 16:02:59

Dan_Houbak>Komu neni z hury dano v apatyce nekoupi :-DD a zde to plati obzvlast.

  Jojo jen se předveď s touhle to dotáhneš daleko :-DD Tak už jsi nás dost zůrážel
všichni už ví že to neumíme jsme blbci ... ty si si nic nepřihřál triko si netaháš a teď už
jdi do (_Y_) ty hyeno :lol: prej příště ... :lol: tohle je moc i na mně....  ---------- PS:
Všem ostatním se za výše uvedené omlouvám ale opravdu mně lidsky nasralo
rozhodnutí úřadu a veškerá komunikaci s tímto úřadem . Opravdu mně to nasralo už
proto že jsem sám moc nebyl nakloněn variantě žádat o povolení . Všechny kolkaře a
kámoše co jezdí to nasralo taky ... reakcí nám přišlo opravdu mraky volali jste , psali
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jste atd... To co tady předvedl jedinec který nás okradl o čas taháním rozumů a pak
tady předvede tohle to je ale zcela jiná liga !
cort... 22.12.2011 16:14:50

Mrtvolko, nedá mi to nereagovat. Dan je jeden z mála lidí v téhle komunitě, kterých si
vážím. Velmi pochybuju, že z vás (dvou klaunů) tahal rozumy, to by jen ztrácel
zbytečně čas. ;-)
Drtikol 22.12.2011 16:18:56

cort...>Mrtvolko, nedá mi to nereagovat. Dan je jeden z mála lidí v téhle komunitě,
kterých si vážím. Velmi pochybuju, že z vás (dvou klaunů) tahal rozumy, to by jen
ztrácel zbytečně čas. ;-)

  To víš že jo a proto přijel ke mně k práci a stál mně a jirku dvě hodiny života :D a to z
jeho iniciativy ... my jsme mu nabídli spolupráci to jsme ovšem netušili že si bude tahat
tričko na tom co se nám nepovede ( hlásat tady jak se u toho musí myslet a podobné ).
Pro tebe pane klaune mám jedinné "hoň si ho ale nemluv s ním" :lol: ..   jistě jsi si
všiml že do ležícího se nekope ... tedy když se nepovede nějaká akce ( z čehož máš
vždy radost jen ty a tobě podobní protože ti prostě svět ublížil ) tak se nepovede je to
líto škoda a tím to končí... vyhánět si na tom triko jak se co mělo jakej je kdo blbec jak
kdo nepřemýšlel atd je hnus ...   ty ty jsi jen normálně zlej a já se za to na tebe
nezlobím .. vím že ti ubližuje že se někomu daří a že to jde .. že nám na blogýsek 13
letý slečny choděj kamarádi atd atd.. ale svět potřebuje zlý lidi takže buď dál takovej
... jo a hezký svátky ti přeju ... když by jsme si náhodou už letos nenapsali...  tyhle
sračky tady přestávám číst
cort... 22.12.2011 16:25:12

Drtikol> Co to teď meleš jsem nepochopil, ale asi to nemělo stejně žádný smysl jako
většina písmen co píšeš, takže jsem opět o nic nepřišel. :-)
Richard.cz 22.12.2011 16:29:55

Drtikol>cort...>"hoň si ho ale nemluv s ním"

tak tohle mě dostalo, to si musim zapamatovat, konečně něco co mě po delší době od
srdce rozesmálo!!!
cort... 22.12.2011 16:30:47

Drtikol> Á, panáček editoval. :-DD Hele, mě jste opravdu u prdele, ty i ten druhej
hulibrk, jen tu opět meleš sračky. ;-)
Richard.cz 22.12.2011 16:32:16

Drtikol>1)3) Richarde doufám že tě uvidím na sněhánkách či novoroční ? Už jsme
dlouho nepokecali u pivsóna :D Jinak hezký svátky ti přeju

Dík za přání a nápodobně - užij si svátky co to jde. A na obou zmíněných akcích
doufám na viděnou!!!
tytyty 22.12.2011 17:03:58

Už se porou? Už se perou? :lol: :lol: :lol:  Jak malé holky :-P
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QTP Vás zve 26.12. na Vánoční Pražskou opečbuřtovou akci
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4236&fid=14

Dan_Houbak 22.12.2011 17:07:09

Drtikol> co tady blbnes ? to mas z predvanocniho stresu a nebo se ti dneska nekdo
vysral do kabelky ?? chtelo by to uklidnit emoce, mam pocit ze jsi trosku mimo ... a
zbytecne urazis lidi kolem sebe ...   Ted jsem mluvil s Jirkou a vysvetlili jsem si to -
nema cenu to ted s tebou rozebirat ...
tytyty 22.12.2011 17:23:48

Už mate dárky a kapra? Ze se tady spickujete? A jestli jo, tak si nalejte sklenku a pusté
si pohadky :lol: :lol:
Toman - Jeep 23.12.2011 19:31:08

Docela jste odbocily od vlakna.. (n)
Richard.cz 23.12.2011 20:34:38

Toman - Jeep> Pravda, pravda. Ouředníci nás docela poněkud rozebrali... Takže zpět k
tématu: kdy a kde se srazíme???
Richard.cz 23.12.2011 20:34:39

Double
Šutr 23.12.2011 20:39:50

koncak>take si myslim ze jelikos ledva a spol na sebe upozornil na uradech, tak
jakekoli pocinani bude na jejich bedra, znate to? kolka jako kolka a nikoho nezaima ze
stim nemaji nic spolecneho, uz kuli nim bych to neprovokoval.

  Máš pravdu,nemám strach z úředníků ani měštáků,ale odsere to Ledva
Fany1000 23.12.2011 22:22:22

Tak po vychladnuti prvniho vzteku oznamujeme akci za oficialne odpiskanou ,
nehodlame tu delat rozbroje ,jeste by se tu nekteri navzajem pokousali :-)  Naše parta
došla k nazoru ,že než den na silnici radši pojedem nějakej pěknej Vánoční terén :-)  A
Ledva a spol to určitě ocení :-)  Fany
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